



Concept Notulen

Vergadering

Datum 5 november 2024

Tijd: 20:00 uur

Plaats: Joffershof en online

Deelnemers:

Jaap Branderhorst, Roy Moeskops, Geert de Groot, Rob Smeets, Wim Geurts, Juul de Bont, Rein Verhoeven, Noël Deryckere, Peter Rijnen, Bas van Treek, Huub Geurts, Bram Verstegen, Sjaak Verstegen, Ben Bloemberg, Karin Derks en Geert van Bree.

Afgemeld:

-

1. **Welkom:**
Maarten opent de vergadering en heet iedereen welkom.
2. **Vaststellen agenda**
De agenda wordt ongewijzigd vastgesteld.
3. **Notulen vorige vergadering dd. 3 juli 2024**
De notulen worden goedgekeurd.

Actielijst:

- Afspraak met dorpsraad Groeningen: Rob en Huub zijn daar geweest. Rob zet de afspraken nog op papier en deelt deze met de vergadering.
- AED bij de Plus. Nog steeds is deze buiten gebruik, doordat er een kabel in de beveiligde ruimte van Geldmaat stuk is gegaan. Het is moeilijk om een afspraak met Geldmaat te maken en in de beveiligde ruimte te komen. De bal ligt bij de eigenaar van de AED en Geldmaat.
- Abri: afvoeren. Opvoeren op de WIU 2025
- Contact met gemeente inzake samenwerking is besproken met de gebiedsmakelaar. Ook zal dit op de agenda staan voor ons gesprek met de wethouder op 22 november.
- Bezoek toren Venray: Jan heeft een rondleiding verzorgd voor Sjaak en Wim. Er zijn mooie ideeën opgedaan. Zou voor Vierlingsbeek ook een mooie oplossing zijn maar daar is dan wel toestemming van het kerkbestuur voor nodig.

4. **Ingekomen stukken:**
Geen opmerkingen.

5. Algemene informatie:

5.1 WIU 2025

Voor 1 december moeten wij weer WIU-wensen aanleveren. Onderstaand een aantal opgehaalde wensen vanuit de gemeenschap waarvan ook de vergadering vindt dat deze opgenomen dienen te worden. Daarnaast zal er wederom een oproep verschijnen in de lokale media.

- Hondenspeelveld volgens mail.
- Staaieweg opknappen en veiliger maken.
- Parkeren Overloonse zijde station.
- Abri op de Spoorstraat
- Molenweg verkeersveiliger maken middels doortrekking fiets/wandelpad. Koppelen aan bouwplan Heihoek-West.
- Trottoir Grotestraat naar Vrijthof loopt af en is moeilijk begaanbaar door mensen met bijv. een rollator.
- Woonrijp maken Soetendaal buitenring volgens eerder plan.
- fietspad Groeningen Vierlingsbeek is in slechte staat.

5.2 Toegankelijkheid in Vierlingsbeek

Er is een groep geformeerd die een rondgang gaat maken en daarbij de toegankelijkheid beoordeelt. Deze groep bestaat uit ouderen, mensen met een rolstoel/ scootmobiel en mensen met een visuele beperking. De bedoeling was om dit voor de WIU van 2025 gerealiseerd te hebben. Dit blijkt niet haalbaar en wordt doorgeschoven naar het voorjaar van 2025.

5.3 Viva Vierlingsbeek en Groeningen

- Terugblik sessies infoavonden MFA

De avonden zijn goed bezocht en goed ontvangen door de mensen uit Vierlingsbeek en Groeningen alsmede vertegenwoordigers van gebruikers van een toekomstig MFA. In deze bijeenkomsten is er een update gegeven rondom de plannen voor de vorming van een MFA in de Laurentiuskerk.

Inmiddels zijn ook alle gebruikers uitgenodigd en er is met hen gesproken over hun wensen m.b.t. een toekomstig MFA. Het gaat hierbij om de ruimte die ze nodig hebben, faciliteiten en gewenste tijdstippen voor het gebruik van de accommodatie. Deze zijn thans in kaart gebracht en naar de architect gestuurd voor het tekenen van een voorlopig en definitief schetsontwerp.

- Bijeenkomst op 20 november in de kerk

Tijdens deze bijeenkomst wordt er een update gegeven over de ontwikkelingen van het dorpsontwikkelpun. Door diverse domeinen wordt er een presentatie gegeven. Oproep om hier naar toe te gaan is verschenen in de lokale media

5.4 Informatie vanuit de domeinen

Hiervan wordt geen gebruik gemaakt. Zie 5.3. Tijdens de bijeenkomst van 20 november wordt er een update gegeven.

5.5 Van dorpsraad naar dorpscoöperatie?

Bijeenkomst op 5 november met Groevie, Viva en de dorpsraden van Vierlingsbeek en Groeningen. Uitgenodigd waren de dorpsraden van Elsendorp en Westerbeek. Zij hebben in het verleden hun dorpsraad omgezet in een dorpscoöperatie en hebben hun ervaringen met ons gedeeld. Eind november is hierover een vervolgoverleg. Discussie over coöperatie.

5.6 Vervanging dorpsinformatieborden

Vanuit de werkgroep Maasheggen hebben wij een mail ontvangen dat de dorpsinformatieborden die her en der in dorpen zijn geplaatst verouderd en versleten zijn. Zij willen uiterlijk 15 november weten of wij deze willen behouden en zo ja, actualiseren. Besloten is om ze mogelijk te behouden en te herplaatsen. Bas vraagt de locaties op waar deze borden zich bevinden en Wim Juul en Roy leveren bij behoud uiterlijk 6 januari (conform voorwaarde) een nieuw format aan en een overzicht van de gewenste locaties. Dit zou evt. in samenspraak met De Oude Schoenendoos kunnen gebeuren.

5.7 Gesprek werkgroep met gemeente inzake Maasheggen

Gesprek is geweest. Bas vraagt bij Igor Derks nog het verslag op en deelt dit met de vergadering.

5.8 Terugkoppeling werksessie omgevingsfonds 24 oktober

Deze bijeenkomst waarbij gebrainstormd zou worden over verdeling van subsidiegelden bij het opwekken van energie in de gemeente is verzet naar 13 november door de gemeente. De bijeenkomst zal bezocht worden door Bram en Henny.

5.9 Terugkoppeling bijeenkomst bomenkap ProRail

Deze bijeenkomst is bezocht door Rein, Juul, Jan en Huub. Conclusie is dat er een zeer zorgvuldig proces door ProRail aan vooraf is gegaan en alle bomen en struiken in kaart zijn gebracht. Voor elke boom die gekapt wordt, wordt er elders een nieuwe boom aangeplant.

6. Rondvraag

Rein: Het aankondigingsbord voor het prinsesbal op het grasveld aan het Vrijthof is wel erg vroeg geplaatst. Informeel zal Roy of Wim dit aangeven bij de voorzitter van de carnavalsvereniging.

Jaap: Er ligt veel modder op de weg in de Maasheggen veroorzaakt door boeren die op hun land moeten zijn i.v.m. de oogst. Er geldt een verplichting dit op te ruimen maar dat gebeurt niet altijd. Advies is bij constatering dit te melden via de gemeenteapp.

Jan: Vergaderingen van de dorpsraad dienen maandelijks plaats te vinden. De laatste tijd worden vergaderingen nog al eens geannuleerd. Dit heeft te maken met de zeer intensieve periode die Viva momenteel doormaakt, alsmede de dorpsbijeenkomsten die tussentijds plaatsvinden. Als er dan geen of geen urgente agendapunten zijn wordt een vergadering wel eens doorgeschoven. Dit blijft voorlopig het beleid waarbij het uitgangspunt wel is om maandelijks te vergaderen.

Wim: Verzoek om nogmaals een brief te sturen naar het kerkbestuur inzake de kapotte verlichting van de kerktoren. Vrijwilligers zijn bereid om bij een eventuele vervanging assistentie te verlenen. Bas zal deze brief versturen.

Juul: In verband met de stroperige samenwerking met de gemeente stopt zij met de werkgroep speeltuinen.

Noël: Wat is de meerjarenbegroting van de gemeente. Wat zijn de investeringsmiddelen die naar Vierlingsbeek gaan. Hij heeft in privé dit verzoek naar

de gemeente gestuurd maar geen antwoord gekregen. Noël stuurt deze mail door en wij zullen als dorpsraad bezien of wij dit op willen/kunnen vragen. Een alternatief is om dit op de agenda te zetten voor ons overleg met de wethouder op 22 november.

Actielijst:

Actiehouder	Actie omschrijving	Datum Herkomst	Datum afron- ding gepland
Rein/Juul	Opschoondag 2025	03-09-24	03-12-24
Huub/Rob	Terugkoppeling financiële afspraken met Groeningen	03-09-24	03-12-24
Bas	Completeren WIU lijst en kennisgeving in lokale media	05-11-24	03-12-24
Bas	Opvragen gespreksverslag Maasheggen bij Igor Derks	05-11-24	03-12-24
Bas	Brief kerkbestuur i.v.m. vervanging verlichting kerktoren	05-11-24	03-12-24
Noël	Mail vraag meerjarenbegroting naar secretariaat dr sturen	05-11-24	03-12-24
Wim/Roy/Juul	Inventarisatie en voorstel maken vervangen dorpsinformatieborden	05-11-24	06-01-25
Wim	Bankje watermolen en bordje pluktuin	11-05-21	04-02-25
Noël/Huub	Organiseren rondgang Vierlingsbeek in het kader van toegankelijkheid	05-11-24	01-07-25
Werkgroep Statuten	Actualiseren van de Statuten Stichting Dorpsraad Vierlingsbeek en opstellen huishoudelijk reglement, wet WBTR en stemrecht	01-10-19	01-01-26